


|   |  |                                      |
|---|--|--------------------------------------|
|  <p>SOUTHLAND GLOBAL</p> | <p>Southland<br/>Rubber Group<br/>联益橡胶集团</p> | <p>Environmental Policy<br/>环境政策</p> |
|---|--|--------------------------------------|

## 1.0 Introduction 简介

Southland Rubber Group's Environmental Policy outlines our direction in environmental sustainability practices by managing environmental impacts associated with our business activities, products, and services. In addition to compliance with applicable environmental laws and regulations, we continuously improve our Environmental Management System (EMS) to protect the environment and prevent pollution.

联益橡胶集团的环境政策通过管理与我们的业务活动，产品和服务相关的环境影响，概述了我们在环境可持续性实践方面的方向。除遵守适用的环境法律法规外，我们还不断改进环境管理体系（EMS），以保护环境，防止污染。

Alongside capacity building by training and education, the policy will be communicated to all levels in our group. We endeavour to create a Group culture where all are engaged and empowered in improving our environmental performance at national and international level.

除了通过培训和教育进行能力构建外，该政策还将传达给我们集团的全部层面。我们致力于创造一种集体文化，让所有员工都参与并赋予在国家和国际层面改善环境绩效的权利。

## 2.0 Commitment 承诺

We will periodically review the objectives and targets of our environmental aspects:

我们将定期审查环境方面的目标和指标：


**Energy and Emissions:** We ensure responsible use of energy by monitoring our energy use, improving energy efficiency, and implementing programs to reduce carbon emissions while supporting the Group's plans for business expansion.

能源和排放：我们在支持集团的业务扩展计划的同时，通过监控能源使用，提高能源效率和实施减少碳排放的计划，确保负责任地使用能源。

**Materials and Waste Management:** We ensure sustainable material consumption and reducing waste where possible, by reusing and recycling. Our waste management procedure is in place to monitor and regulate waste separation and disposal.

材料和废物管理：我们通过重复使用和回收利用，确保使用可持续性的材料并尽可能减少浪费。我们的废物管理程序已经到位，以监测和管理废物分类和处置。

**Water:** We ensure all waste water from our production are efficiently treated in our waste water treatment system subsequently reused in our production process.

|   |  |                                      |
|---|--|--------------------------------------|
|  <p>SOUTHLAND GLOBAL</p> | <p>Southland<br/>Rubber Group<br/>联益橡胶集团</p> | <p>Environmental Policy<br/>环境政策</p> |
|---|--|--------------------------------------|

水：我们确保生产中的所有废水在我们的废水处理系统中得到有效处理，随后在我们的生产过程中重复使用。

**Biodiversity:** We ensure to not participate in deforestation activities by preservation of natural ecosystem and protection of native flora species with our planting programs.

生物多样性：我们通过种植计划保护自然生态系统和保护原生植物物种，确保不参与破坏森林的活动。

**Local Pollution:** We ensure to provide a healthy and safe working environment by implementing measures to eliminate or control hazards, such as monitoring of internal air quality and noise levels as well as work procedure on handling hazardous chemicals.

当地污染：我们通过实施消除或控制危害的措施，例如监测内部空气质量和噪音水平以及处理危险化学品的的工作程序，确保提供健康和安全的工作环境。



Mr. Pherm Tirasarnvong  
Chairman 董事长  
Southland Rubber Group 联益橡胶集团  
Signed on: 31 January 2019 签于：2019年1月31日

This policy statement is available on our website and reviewed annually.  
该政策可在我们的网站上查阅，并每年进行审核。

**DISCLAIMER:** In the event of inconsistency or discrepancy between the original English version and the translated version, the original version shall prevail.  
如果原始英文版本与翻译版本不一致或不同，则以原始版本为准。